



Protokoll

Møte FS 15/2016

Tid: 13.10.16 kl. 16:30

Sted: Hagegata 22

Tilstede: Benjamin Larsen, Ola Elvevold, Olivia Salles, Hanne Lyssand, Susana Escobar, Erlend Tynning Larsen, Thomas Sandvik, Sarah Lilleberg Safavivard, Carl Morten Amundsen og Ane Fidjestøl (ref).

Forfall: Ingvild Reymert, Mari Lund Arnem og Einar Braathen.

Sak 118/16 Godkjenning av innkalling og dagsorden (Vedtaks sak)

Følgende saker ble meldt inn til eventuelt:

Larsen meldte inn en orientering om bakgrunnen for at en spørreundersøkelse ble stoppet i et av lokallagene.

Mari Lund Arnem hadde meldt inn følgende saker på e-post:

1) Vi trenger "nominasjons for dummies", enten på nettsiden eller at det blir et eget punkt på Ny i SV nå til uka. Det ble etterlyst i møtet med lokallaget og tror det er flere som trenger at vi forklarer vanskelige ord og prosesser framover.

2) Kvinnegruppa skal ha møte 3. november med temaet "Hva vil det si å være/hva forventes av et feministisk parti i 2016?". Er det noen forslag til innledere/folk vi bør invitere?

Vedtaks sak: Innkalling og dagsorden ble vedtatt.

Sak 119/16 Godkjenning av protokoll fra FS 13/2016 og 14/2016

Taleliste: Fidjestøl og Larsen.

Vedtaks sak: Protokollene ble vedtatt. Protokoll fra 14/2016 legges ikke på nett.

Sak 120/16 Bassengsituasjonen for revmatikere (Diskusjonssak)

Jelrik Nylund-van Berkel, fra Norsk revmatikerforbund innledet om Bassengsituasjonen i Oslo

Taleliste: Amundsen, Escobar, Fidjestøl, Larsen, Lyssand, Tynning Larsen,

Sak 121/16 Eiendomsskatt på næringseiendom (Diskusjonssak)

Fra debatten:

Vi trenger litt mer tid på denne saken. Taksering og eventuelle unntak (f. eks studentboliger, ideelle aktører) må være klart innen 1. februar. Det er usikkert om vi rekker dette. Kan være vanskelig å ta disse unntakene i bruk.

Vi går glipp av 450 millioner – men vi har ikke budsjettet med dette i 2017. Dersom vi ikke får det inn vil en opptrapping av AKS bli svært vanskelig.

Taleliste: Larsen, Safavivard, Lyssand, Elvevold, Amundsen, Larsen.

Sak 122/16 Situasjonen i lagene (Diskusjonssak)

Fidjestøl la frem saken.

Taleliste: Elvevold, Escobar, Tynning Larsen, Salles, Fidjestøl, Sandvik,

Fra debatten:

- Hvis vi skal lage en spørreundersøkelse til lagene er det viktig at hele styret svarer
- Vi skal ha en positiv tilnærming og ikke gi folk følelsen av at vi kaller dem inn på teppet.
- For studentlaget er det viktig at de har det sosialt og er på plass når semesteret starter. Få folk til å forhåndsstemme. Sikkert mange studenter som er misfornøyd med regjeringen. Vi kan vurdere å sette inn annonse i Universitas.
- Dersom vi skal ha tillitsvalgtskolering for lokallag bør vi samle flere lag i samme kategorier og ha skolering samlet.
- Det settes ned en gruppe bestående av Ane Fidjestøl og Erlend Tynning Larsen som kan suppleres med en fra Gamle Oslo og/eller Grünerløkka eller noen andre flinke folk.

Sak 123/16 Oppfølging av grupper og nettverk (Vedtaks sak)

Fidjestøl la frem saken.

Taleliste: Sandvik, Elvevold, Escobar, Lyssand, Amundsen, Safavifard, Fidjestøl

Fra debatten:

- Kan være lurt å legge oss på et lavt ambisjonsnivå for som overoppfylles.
- Vi må ha tydeleg og synlig info om gruppene våre på nettsiden og facebook, så det er lett å finne dem.

- Kontaktflaten være opp mot de sentrale nettverkene – dette kan være litt forvirrende.

Vedtak: FS har ansvar for å ha kontakt med gruppene på sine politiske felt.

| | Politisk felt | Ansvar i FS/leder |
|---|---------------------------------------|-----------------------|
| A | Miljø | Ola Elvevold |
| A | Kvinnepolitikk | Mari Lund Arnem |
| A | Utenriks / fred | Einar Braathen |
| B | Utdanning | Carl Morten Amundsen |
| B | Bolig og byutvikling | Ingvild Reymert |
| B | Eldre | Hanne Lyssand |
| B | Barnevern, bolig og sosiale tjenester | Olivia Salles |
| B | Kultur | Erlend Tynning Larsen |
| C | Faglig nettverk | Thomas Sandvik |
| C | Etnisk likestilling / Flyktninger | Susana Escobar |

- A. Faste grupper: Møtes jevnlig og som har medlemsaktiviteter som møter, stands o.l
 B. Ressursgruppe rundt byrådet/bystyrekomiteene: Innkalles ved behov.
 C. Løse nettverk: Fungerer som et kompetansemiljø, men møtes sjelden. Har ansvar for å holde kontakt med miljøer og organisasjoner utenfor SV. Kan også representere partiet i planlegginger av aksjoner osv.

Sak 124/16 En fane til Oslo SV (Vedtakssak)

Escobar la frem saken: Målet er at vi kan presentere en fane til årsmøte, og ha en kronerulling til fanen på møtet. Det utlyses en konkurranse, med en faglig jury som avgjør vinneren og en liten premie i potten. Konkurransfristene bør settes før jul.

Taleliste: Salles, Tynning Larsen, Amundsen, Escobar.

Vedtak: AU får fullmakt til å sende ut saken sammen med Escobar. Forslag til konkurransetekst sendes på høring.

Sak 125/16 Oslobudsjettet: Evaluering av mediarbeidet (Diskusjonssak)

Saken ble utsatt.

Sak 126/16 Eventuelt

Det lages en forklaring på nominasjonsprosessen i innkallingen og på nett. Det tas også opp på møtet for nye medlemmer.

Larsen orienterte om Sagene sin spørreundersøkelse og FS diskuterte dette og høringsprosessen for nominasjonen generelt.

Taleliste: Amundsen, Salles, Larsen, Sandvik, Salles (replikk), Fidjestøl, Tynning Larsen, Salles (replikk), Amundsen, Lyssand, Salles, Escobar, Salles, Amundsen (replikk), Fidjestøl, Amundsen, Fidjestøl, Tynning Larsen.